
KULTURNÍ KOMISE             
RADY STATUTÁRNÍHO MĚSTA OPAVY 
 

ZÁPIS  
 8. schůze Kulturní komise Rady statutárního města Opavy  

dne 31. 10. 2023 od 16.00 hodin 

zasedací místnost – 2. patro, Hláska 

 

 

Přítomni členové KK RMO:  

MgA. Daniel Volný – předseda, Tomáš Feik, Miroslav Kořistka, PhDr. Zdenka Pfefferová, Michal 

Stalmach, MgA. Lukáš Poledna, PhD., Ing. Jan Stejskal, Mgr. Lucie Pobořilová, Hana Říčná, 

Adam Poštolka, Mgr. Simona Horáková 

Garant KK: Mgr. Petr Rotrekl 

Hosté: 

Náměstek primátora Ing. MBA Pavel Meletzký 

vedoucí odboru KPRM Mgr. Jana Foltysová 

Odbor rozvoje a strategického plánování: Ing. Lenka Jiskrová a Ing. Barbora Raidová.  

Program:  

1) Přivítání členů a oznámení programu schůze. 
2) Diskuze o vyřazení některých žádostí z programu K 1 – tento program je určen jen pro 

provozovatele či majitele kulturních prostor, které jsou veřejnosti přístupné 
minimálně 10 měsíců v roce a slouží svou nabídkou kulturní veřejnosti celoročně. 
V tomto programu může žádat na jeden prostor pouze jeden žadatel. Návrh vyřadit 
žádosti z K 1 – žádosti: Církevní konzervatoře Německého řádu, Opavského filmového 
klubu,  z. s. Za Opavu a Martina Žižlavského – provozovatele kina Mír. 

3) Návrh členů na vyřazení zmíněných žádostí z K 1 bude posouzen právním oddělením 
MMO a s jeho vyjádřením budou členové KK seznámeni. 

4) Náměstek Meletzký hovořil o velkém komerčním potenciálu akcí v kině Mír – to dle 
něj nepotřebuje podporovat – musí si vydělat na provoz. V dotačním programu K 1 by 
neměli být zařazeni provozovatelé prostor, které jsou ve vlastnictví města. 



5) Členové KK byli znovu seznámeni s přesnými instrukcemi o individuálním bodování 
jednotlivých žádostí – pokud bude jakýkoliv problém – je možné se obrátit pro pomoc 
na odbor rozvoje a strategického plánování.  

6) V tomto roce bude studium a obodování všech žádostí mimořádně náročné. Došlo 
celkem 88 žádostí v 5 dotačních programech. Požadavky jsou celkově vyčísleny na 
6 281 200 Kč, ale k dispozici k rozdělení finančních prostředků je v roce 2024 
maximálně 3 500 000 Kč. 

7) Mgr. Simona Horáková vyslovila názor, že řada projektů v program K 5 naprosto 
nesouvisí s výročím 800 let města a nevyhovují záměru dotačního titulu. 

8) Členové KK byli požádáni, aby své bodovací tabulky zaslali nejpozději do neděle 12. 
11. mailem Petru Rotreklovi. V pondělí 13. 11. bude ve spolupráci s Renatou 
Zahradníkovou vše zkompletováno do jedné tabulky a s celkovým výsledkem budou 
členové seznámeni na schůzi KK dne 14. 11. - kde bude vše po společné diskuzi 
uzavřeno a tento návrh bude zaslán radě města k dalšímu projednání.  

 

 

Zapsali: Mgr. Petr Rotrekl – garant KK a MgA. Daniel Volný – předseda KK 

 

V Opavě dne 3. 11. 2024 


